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lnteqpelacj e Mi gdzysesyj ne.

I.W ubiegtym tygodniu wyrernontowano 150 metrowy odcinek jezdni na wloclawskiej
zaparze.Za chwilg bgdzie wyknywany remontrb4d* przebudowa calej jezdni na zaporze.Czy
miasto ma zs duto pieniedzy by placi{ za to sarRo,Od blisko roku mamy zsgwarantowane
okolo 4 miliony zlofch z ministerstwn infrastmktury na ten cel.Opieszalo$f w wykonaniu
calego zadsnia powoduje dodatkowe koszfy co juz zakrawa na niegospodarno5{,Proszg o

konkretne wyja$nienia w tej spmwie.
2.Proszg o wy-jaSnienie i naprawienie szkody n^ ft-eez mieszkaric6w budynku mieszkalnego przl'
ulicy Cienistej 29/31 .Na skutek napmwy biez4cej ulicy i pod*'yiszenia iej nawierzchni plot ulegl
przechyleniu i grozi r,awaleniem.Proszg pana prez-ydenta o wyegzekwowanie od uykonawcy
remontu drogi naprawy szkody narzecztej wspolnoty.
3.Mieszkancy ulicy Zirnowej prosz4 o poloienie dywanika z warstwy bitumicznej na ich
drodze.Obecnie p.ry braku opad6w na ulicy kt6ra posiada ju2 podbudowg jest bardzo du2o pyl6w i
kurzu utrudniajqcych im 2ycie.
4.W imieniu mieszkaric6w proszg o uwzgigdnienie wymiany chodnika w planach remontu placu
przed Teatrem Impr:esaryjnym.Zdegradowany chodnik nde!,y wymienic ai da ulicy Brzeskiej.
S.Proszg po o fttz kolejny o wypelnienie ubytk6w w ulicy Swietlanej.Najwigcej jest ich na

iu z ulic4 Bluszczowq.
ieszkarlcy ulicy Dzikiej pytajq kiedy zostanie ona utwardzona a jej dtugosd to zaledwie okolo

100 metr6w na co nie du2ych nakiad6w fi
7.Na remontowanych odcinkach ulicy Plockiej w tamtej ncji s4 ubytki i pgknigcia wzdluine na
jej nawierzchni.Czy te odcinki obejmuje jeszcze gwarancja?Moim zdaniem potrzebne jest badanie
struktury jezdniprzez wyspecjalizowane laboratorium Generalnej Dyrekcji Dr6g i Autostrad.
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